

《单词百科:presciently是什么意思?presciently怎么发音?presciently的解释和用法》

英语单词presciently是什么意思?presciently怎么读?presciently怎么发音?简答网为您整理了presciently的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



presciently的意思

1、adv.预见性地;

presciently的近义词

- 1、anticipative adj.预期的;
- 2、clairvoyant adj.透视的,有洞察力的;
- 3、discerning adj.有识别力的;有洞察力的;眼光敏锐的;
- 4、mantic adj.预言的,预言性的;

5、perceptive adj.有知觉力的;感知的;有理解力的;

presciently的双语例句

1、More presciently than they superiors, these workers grasped the economic situation.

这些工人比他们的领导更有远见, 他们领悟到了经济形势.

2、Fuji Xerox, which makes copiers and printers at its Shenzhen plant, presciently started a corporate social responsibility programme aimed at employees at the factory in 2006.

富士施乐位于深圳的工厂生产复印机和打印机。该公司2006年便非常有预见性地推出了一个针对该工厂工人的企业社会责任 (CSR) 项目。

3、He argued hopefully and presciently that South-South trade could change the world for the better.

他满怀希望而又不无预见地指出, 南南贸易将会让世界变得更好。

4、He pointed presciently to countries such as China and India that were building their modernisation plans around science.

他颇有预见力地指出诸如中国和印度等国家正在围绕科学建立它们的现代化的规划。

5、Compared with the traditional mass media, online communication completely changed the circulating situation of news and information, The transmission and acquisition of news and information becomes presciently free and convenient.

相对于传统大众传播, 网络传播从根本上改变了新闻信息流动的状态和面貌, 新闻信息的传送和获取空前自由和方便;

6、Robert Shiller, a Yale economist who has presciently issued warnings about overpriced equities and houses, has already suggested that farmland might be the subject of the next bubble.

罗伯特-希勒, 耶鲁大学经济学家, 他曾经非常有先见之明地对股票和房子估价过高做出警告。

7、In the late 1960s, before Fidel Castro's regime imprisoned and tortured the poet for criticizing Castro's government, and before such intellectuals as Susan Sontag and Jean-Paul Sartre successfully campaigned for his release, Mr. Padilla had written, rather presciently:

20世纪60年代末，在帕迪亚因批判卡斯特罗政府而被关押和迫害之前，当时苏珊·桑塔格（Susan Sontag）和让-保罗·萨特（Jean-Paul Sartre）等知识分子要求释放他的抗议运动还未成功，帕迪亚先生就写过一首颇有远见的诗：

以上是简答网为您整理的presciently怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/presciently>

